
Technische vraag zonder agendapunt Maggie de Jong (PvdA) 
 
Vraag: 
Ik krijg van diverse mensen de vraag wat er aan de hand is in het bos(je) in Boschkens Oost, waar 
vroeger het natuurtheater was. Er zijn bomen gekapt en het lijkt erop of er iets gebouwd wordt. Kan 
iemand mij vertellen wat daar gebeurt? 
 
Antwoord: 
De huidige situatie maakt deel uit van project Karrepad. Op het Karrepad was vroeger een deel van 
de gemeentelijk boomkwekerij en bouwopslag voor ontwikkeling Boschkens. Hier is destijds puin met 
asbest gestort. In 2015 is besloten om deze locatie het aanwezig asbest te saneren omdat hier 
boscompensatie moet plaats vinden voor bouwontwikkeling Boschkens. In 2021 heeft de raad 
hiervoor geld beschikbaar gesteld.  
 
Gedurende deze periode is de Japanse Duizend Knoop (JKN) geconstateerd. Deze Exoot heeft zich 
aflopen jaren verder verspreid over het bos en groeide ook in het Natuurtheater. Hiervoor heeft de 
raad in 2023 nog eens extra geld beschikbaar gesteld voor het bestrijden van de JKN. 
 
Er is geconstateerd dat de JKN dermate aan het woekeren was dat we hebben besloten om op deze 
locatie de JKN volledig te bestrijden. Hiervoor zijn helaas 60 bomen gekapt. Dit is allemaal in overleg 
met het B-team en wethouder Peter van Dijk gegaan. Men zag ook de ernst van deze situatie in en 
heeft ingestemd met deze stap.  
 
In maart 2024 zijn de werkzaamheden gestart om de JKN te bestrijden. Wij hebben de enige 
beproefde bestrijdingsmethode gepakt d.m.v. Root Reset. (zie bijlage 1: presentatie materiaal van de 
stappen die nu gezet zijn).  
 
Momenteel staan er bouwhekken om de JKN gesaneerde locatie. Binnen de bouwhekken staan 
waarschuwingsborden om dit gebied niet te betreden.  
 

 
 
De bouwhekken blijven tot januari 2025 staan omdat we dan pas echt kunnen constateren of de JKN 
definitief is bestreden. In januari 2025 gaan we starten met de asbestsanering en zal de glooiingen 
van het natuurtheater weer worden hersteld. Ook worden bomen ter compensatie van de 60 
gekapte bomen en de boscompensatie Boschkens geplant. Het gebied wordt dan weer met het bos 
herenigd en is toekomst bestendig.   
 



We gaan komende periode de plannen voor de herinrichting (boscompensatie) verder uitwerken.  
 
Communicatie 
Afgelopen periode hebben we uitgebreid gecommuniceerd met bovengenoemde 
plannen/werkzaamheden. 
04-01-2024 – eerst bewoners brief 
15-02-2024 – stukje in Goirles Belang – zie bijlage 2 
18-02-2024 – bewonersbrief – inhoud hetzelfde als stukje in Goirles Belang 
02-03-2024 – Boscafé op locatie – redelijk goed bezocht ca 50 betrokken burger zijn langs geweest.  
05-03-2024 – bewonersbrief - aankondiging start werkzaamheden met naam van aannemer 
 
Nog te doen actie – stukje in Goirles Belang + bewoners brief dat fase 1 van sanering Karrepad goed 
is verlopen.  
 
 


